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V dňoch 14. až 18. marca 2019 sme sa zúčastnili tretieho ročníka MEP SK v Bra-

tislave a odniesli sme si skvelý záži-

tok a skúsenosti do budúcnosti. Cie-

ľom konferencií, ktoré sa konali 

v NRSR, bolo vžiť sa do kože poslan-

cov Európskeho Parlamentu, riešiť 

problémy a neskôr si naše návrhy vo 

forme Resolutions obhájiť pred os-

tatnými delegátmi ale aj komisiou. 

Spočiatku sme presne nevedeli, do 

čoho ideme, a tak sme boli dosť ner-

vózne. V štvrtok poobede nás čakal prvý workshop v LEAF Academy, kde nás 

oboznámili nie len s históriou týchto konferencií, ale aj so základným chodom 

a pravidlami celej akcie. Po otváracej ceremónií, kde tzv. Head of Delegates pred-

stavili krajinu, ktorú zastupujú – v našom prípade Rumunsko, Slovensko a Chor-

vátsko. Na afterparty, ktorá nasledovala ihneď po celej ceremónií, sme mali mož-

nosť zoznámiť sa so zvyšnými vyše 130 účastníkmi, z ktorých väčšina už mala 

skúsenosti s podobnými projek-

tmi. 

V piatok od ôsmej ráno do sied-

mej večer sme v konferenčných 

miestnostiach našich výborov 

(ktorých bolo dohromady 8, 

napr. výbor zastupujúci ženské 

práva, životné prostredie, ľud-

ské práva, ochranu v štáte atď.) 

začali predstavovať prostredníctvom brainstormingu návrhy problémov, ktorým 

Európska Únia čelí.  

V sobotu sme na tieto problémy mali podávať možné riešenia a zostaviť tak Reso-

lutions spolu s ostatnými členmi výboru. O piatej sme si ako vzorné občianky spl-

nili našu volebnú povinnosť, šli na spoločnú večeru a po nej nás znova v LEAF 

Academy  čakala Lobbing Session, kde sme si spolu s našimi politickými stranami 

prechádzali Resolutions ostatných výborov a podávali návrhy na zmeny či úplné 

vymazanie niektorých riešení. 



V nedeľu nasledovala najdôležitejšia 

a najvážnejšia časť – General Assembly 

v oficiálnej sále NRSR, kde sme sedeli na 

miestach poslancov a pred všetkými 

účastníkmi i organizátormi sme si spolu 

so svojím výborom obhajovali našu 

prácu predošlých dní.  

Nakoniec MEP zakončili uzatvárajúcou 

ceremóniou s prednáškami zopár vý-

znamných ľudí zo sféry politiky v EU, 

odmenili najšikovnejších delegátov (me-

dzi ktorými sme pravdaže neboli) a šup-šup na vlak domov. 

A aké sú naše dojmy?  

Nuž, boli to náročné štyri dni, počas kto-

rých sme sa nie len že zle vyspali, no 

najmä sme zistili, že na sebe potrebu-

jeme poriadne zapracovať, a to nie len na 

úrovni nášho anglického jazyka, no 

najmä na asertívnom debatovaní, seba-

vedomom vyjadrovaní názorov či celko-

vej schopnosti spraviť si dobrý research. 

Pretože ten bol počas celej konferencie 

neuveriteľne potrebný, rovnako ako aj 

formálny dresscode. Aj napriek tomu, že 

sa celá konferencia niesla v priateľskej atmosfére, slabé povahy by to od začiatku 

do konca nezvládli. 

Prišli sme, videli sme a odniesli si skúsenosti do budúcich rokov. A ak bude niekto 

chcieť zúčastniť sa nabudúce, budeme ochotné ho pripraviť ako aj psychicky, tak 

i vedomostne. Nevzdali sme to (tak ako zo 20 ľudí, ktorí odišli už po prvom dni), 

a na to sme hrdé. 
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